名称：沥青蜡含量测定仪

其他名称：沥青蜡含量测定仪

型号：WSY-10

荣计达产品编号：LQ37  8880元

沥青蜡含量测定仪是沥青检测仪器，用于裂解蒸馏法测定道路石油沥青的蜡含量。符合中华人民共和国行业标准JTG E20-2011 <<公路工程沥青及沥青混合料试验规程>>标准要求。用于裂解蒸馏法测定道路石油沥青的蜡含量。
Asphalt wax content tester is a ** asphalt detection instrument used to determine the wax content of road petroleum asphalt by pyrolysis distillation method. Meets the requirements of the People's Republic of China industry standard JTG E20-2011 << Testing Rules for Highway Engineering Asphalt and Asphalt Mixtures >>. Used to determine the wax content of road petroleum asphalt by pyrolysis distillation.

WSY-10沥青蜡含量测定仪技术参数：

★工作温度：-25℃~+40℃ 

★水浴介质：乙醇 

★水浴容积：300x300x280mm 

★降温平均速度：0.8℃/min 

★控温精度：±0.5℃ 

★制冷功率：1.5匹 

★加热功率：1KW 

★降霜功率：100W

★电源：AC220V  50HZ

★外形尺寸：820X650X750mm

★重量：85kg 

Technical parameters of WSY-10 asphalt wax content tester:

★ Working temperature: -25 ℃ ~ + 40 ℃

★ Water bath medium: ethanol

★ Water bath volume: 300x300x280mm

★ Cooling average speed: 0.8 ℃ / min

★ Temperature control accuracy: ± 0.5 ℃

★ Refrigeration power: 1.5HP

★ Heating power: 1KW

★ Defrost power: 100W

★ Power supply: AC220V 50HZ

★ Dimensions: 820X650X750mm

★ Weight: 85kg

沥青蜡含量测定仪用途：

★本仪器设计小巧、精美，依方便实用而设计。

★仪器采用优质不锈钢板制做，抗蚀性强。

★仪器冷浴上开有3个孔，可同时作3个样，做对比样，也可分别作样。

★温度控制器是本产品的控制核心，采用日本高精度温控仪控温，恒温浴温度的测量是通过PT100鉴定进行的。本传感器反应灵敏，工作可靠，能迅速及时地反映其温度的变化。温控仪的输出**是控制输出，控制精度高，能够保证在标准规定的误差范围内。

★冷浴后部安装有新型节能照明灯，使操作者能够清晰的观察其试验步骤。

★仪器采用进口压缩机制冷，制冷迅速精度高。

★浴体采用透明玻璃材料制作,便于操作时透明观察。

Asphalt wax content tester uses:

★ The instrument is small and exquisite in design, and is designed for convenience and practicality.

★ The instrument is made of high-quality stainless steel plate with strong corrosion resistance.

★ There are 3 holes in the cold bath of the instrument, and 3 samples can be made at the same time, for comparison, or for samples.

★ Temperature controller is the control core of this product. It adopts Japanese high-precision temperature controller to control the temperature. The sensor is sensitive and reliable, and can quickly and timely reflect changes in its temperature. The output of the temperature controller ** is a control output, with high control accuracy, which can guarantee within the error range specified by the standard.

★ A new energy-saving lighting is installed at the back of the cold bath, so that the operator can clearly observe its test steps.

★ The instrument adopts imported compressor for refrigeration, and the refrigeration is fast and accurate.

★ The bath body is made of transparent glass material, which is convenient for transparent observation during operation.

沥青蜡含量测定仪注意事项：

★仪器采用单相交流220V电源，为确保操作安全，接地必须良好。

★仪器使用一段时间后，应检查一次，以便发现问题，及时处理，保证仪器正常工作。

★仪器应置于通风良好的室内使用，应配有防尘罩。

★本机如果在一定时间内不准备使用时，应将防尘罩盖上。

★玻璃配件属易碎物品，请小心轻拿轻放！

★出厂时，已将温控仪参数设定，如非其他要求，请不要更改设定参数，以免造成不必要的麻烦。

Note for asphalt wax content tester:

★ The instrument uses a single-phase AC 220V power supply. To ensure safe operation, the ground must be good.

★ After using the instrument for a period of time, it should be checked once in order to find problems and deal with them in time to ensure that the instrument works normally.

★ The instrument should be placed in a well-ventilated room and equipped with a dust cover.

★ If the machine is not going to be used for a certain period of time, the dust cover should be covered.

★ Glass accessories are fragile, please handle with care!

★ The parameters of the temperature controller have been set when leaving the factory. If it is not required, please do not change the set parameters to avoid unnecessary trouble.

